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一：使用范围 

一：Range of application 

1：本说明适用于以下产品与工具。 

1：This instructions applies to the following products and tools. 

产品型号 

Product Number 

工具编号 

Tool Number 

PL082(X)-6(1)-XX(2/4/6/10)         PL084(X)-6(1)-XX(2/4/6/10) ATPIW-T-011 

PL463(X)-40-12G-DQ      PL482(X)-60-6G-2-DQ 

   PL482(X)-60-8G-2-DQ             PL182(X)-6(1)-XX(2/4/6/10)-2 

PL183(X)-4(1)-X(2/4/6/10) 

C-A-098 

PL082(X)-6(1)-XX(2/4/6/10)-2     PL083(X)-4(1)-X(2/4/6/10) ATPIW-T-014 

二：拆卸步骤 

二：Remove Step 

步骤1：拆开接头后盖，插座不需要此步骤。 

Step1：Remove the rear cover of the connector. This step is not required for the socket. 

步骤2：将工具从接头前端套入端子，转动工具使其到达端子底部。 

Step2：Slip the tool into the terminal from the front end of the connector and turn the tool to reach the 

bottom of the terminal. 

步骤3：左手握住接头，右手将手柄下压将端子推出。 

Step3：Hold the connector with your left hand and push the terminal out by pressing down on the handle 

with your right hand. 
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步骤4：重复以上步骤，将其它PIN位端子顶出。 

Step4：Repeat the preceding steps to push out the other PIN terminals. 

步骤5：分别握住接头与线材，将端子从接头中退出。 

Step5：Hold the connector and wire separately and pull the terminal out of the connector. 

步骤6：取出的接头作报废处理，不可以再次使用，除非更换胶壳。 

Step6：The connector taken out is scrapped and can not be used again unless the housing is replaced. 

步骤7：取出的端子需更换卡簧才可再次使用。 

Step7：The removed terminal can be used again only after the spring is replaced. 

Rev.02  20230815  Document No: 8P1180 



03/03 

版本记录 Revision history 

序号 
Number 

变更内容 

Content of change 

日期 

Date 

01 
新出  

New issue 
20221108 

02 
增加工具 ATPIW-T-014 

Added tool ATPIW-T-014 
20230815 

4.0 端子拆卸工具使用说明  4.0 Terminal Removal Tool Instructions    

Rev.02  20230815  Document No: 8P1180 


